
Zápis z VH SmBaS 

 

Datum konání:  2.6.2014, 15:30 – 18:00 hodin 
Místo konání:  Oblastní pracoviště ČSTV, Ostrava 
Přítomni:  viz. prezenční listina VH SmBaS ze dne 2.6.2014 
   12 zástupců oddílů s hlasovacím právem 
   3 členové výkonného výboru s hlasovacím právem 
 

I. 
Valnou hromadu zahájil předseda SmBaS Ing. Jiří Pavelka. Přivítal zástupce oddílů a členy 
výkonného výboru. Celkem bylo prezentováno 12 zástupců oddílů a 3 členové výkonného 
výboru. 
Pracovní představenstvo bylo schváleno ve složení: 

 Ing. Jiří Pavelka 
 Jan Tobola 
 Mgr. Jan Říha Ph.D. 

Řízením VH byl pověřen Ing. Jiří Pavelka. Zapisovatelem byl zvolen Jan Pavelka. 
 

II.  
Jiří Pavelka se ujal řízení VH a předložil ke schválení program VH, jednací a volební řád, který 
byl většinou hlasů schválen. 
 

III.  
Mandátová návrhová komise byla schválena ve složení: 

 David Kožušník 
 Jiří Halfar 
 Ondřej Chaloupka 

 

IV.  
Byla přednesena zpráva o činnosti a o hospodaření SmBaS. Zpráva byla schválena plénem. 
 

V.  
Delegáty na Sněm ČBaS byli zvoleni Jan Pavelka, Kateřina Tomalová, Zdeněk Chumchal, 
Luděk Židek, Ondřej Chaloupka 
 

VI.  
VH přidělila turnaje oblastních soutěží dospělých a mládeže (viz. termínový kalendář) 
 

VII.  
VH ukládá oddílům povinnost potvrdit nominace na celostátní turnaje mládeže vždy do 
pondělí před turnajem do 18 hodin panu Tobolovi (e-mailem nebo telefonicky) 
 

VIII.  
Pokuta za pozdní zaslání propozic turnaje a soupisek ve výši 300,- Kč. 
 

IX. 
VH ukládá oddílům zaslat přihlášky do soutěží družstev dospělých, soupisky a kopie dokladu 



o zaplacení startovného do 30.9.2014. Přihlášky do soutěží družstev žáků a mládeže do 
8.9.2014, soupisky a doklady o zaplacení do 30.9.2014. Přihlášky budou odeslány na 
patřičná STK. 
 

X. DISKUZE 
 
Pan Pavelka přednesl novinky ze zasedání Výkonného výboru: 

- možnost pořádání kvalifikace na ME družstev 
- změny v herním systému Extraligy 
- stále je volné pořadatelství MČR 2015 
- novinky ohledně příprav na MMČR (není sepsána žádná smlouva, generální partner 

RSL) 
- Stanovy ČBaS – přednesení chystaných změn (zeštíhlení realizačního týmu ze 14 

představitelů na 6) 
- Vize národního sportovního centra 

 
Pan Halfar vznesl dotaz, jak se postoupilo se startem hráčů kategorie U15 v kategorii U19 (a 
dospělých). Start takového hráče dle současných nařízení ČBaS v kategorii U19 a výše není 
možný. 
 
Pan Židek přednesl zprávu o činnosti RSC Kopřivnice. 
 

 
Zapsal:  Jan Pavelka dne 2.6.2014 


